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Zápis
z 11. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 1. 4. 2003

 
Přítomno dle prezenční listiny: 21
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
 
1. Projednání upraveného návrhu rozpočtu VŠCHT na rok 2003
2. Různé
 
Ad 1.

Pan rektor předložil upravený návrh rozpočtu který zohledňuje připomínky AS z předchozího zasedání. Částka
na osobní náklady byla navýšena o 5% oproti stejné položce z minulého roku. Po jednání se studenty z AS fakult a
školy došlo k dohodě o zvýšení kolejného od 1.9.2003 o 4,-Kč/den za dvojlůžkový pokoj a o 2,-Kč/den za pokoj
trojlůžkový. K úpravě došlo i v tabulce investičních prostředků.

Následující diskuse se týkala zejména těchto bodů:
·         Součástí  předkládaného návrhu rozpočtu by měly být i údaje o skutečném čerpání jednotlivých položek v

uplynulém roce. Tento požadavek již AS v minulých letech uplatňoval. Pan kvestor přislíbil, že v budoucnu tomu
tak bude.

·         AS diskutoval o písemné připomínce doc. Moravcové týkající se rozhodnutí vedení školy nerealizovat v tomto
roce dříve uvažovaný nákup NMR spektrometru 600 MHz. S podporou nákupu NMR spektrometru vystoupili v
diskusi i pracovníci Ústavu organické chemie. Pan rektor uvedl důvody tohoto rozhodnutí a pan kvestor vysvětlil
otázky kolem použití investiční dotace, kterou škola dostala od MŠMT. V dlouhodobém záměru bylo s investicí ca
30 mil. Kč do NMR počítáno za předpokladu, že celá částka bude dotována. Dotace z MŠMT určená na
reprodukci majetku budov, staveb a strojů však byla krácena na 18 mil. Kč a škola v současné době nemá tolik
investičních prostředků, aby nákup NMR spektrometru mohl být realizován. O použití dotace bude rozhodnuto v
souladu s jejím určením. V diskusi zazněly náměty na možnosti, jak v budoucnu podobné situace řešit (splátkovým
kalendářem na více let, převáděním ušetřených prostředků z FRIMu do dalších let).

·         Materiály hospodářského charakteru předkládané akademickému senátu by měly být v podobě srozumitelné i pro
laiky.

 
Po diskusi byl předložený návrh rozpočtu VŠCHT na rok 2003 schválen (19 – 0 – 2).

 
Ad 2.
2.1 Předseda AS upozornil studenty na potřebu vyřešení otázky náhradníka za členku studentské části AS sl.

Čihařovou, která odjíždí na delší pobyt do zahraničí.
2.2  Na připomínku týkající se nárůstu počtu zaměstnanců spadajících pod rektorát zatímco na ústavech je stop stav

odpověděl pan rektor, že již probíhá systemizace míst na rektorátě.
 
 

Termín příštího zasedání AS VŠCHT bude oznámen e-mailem.
 
Zapsala: M. Špicarová                                                                                 Za správnost: J. Fogl
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